


N

NJAMFA OLIVIER

EPICTA Founding President

 *United Kingdom*


© CRÉDIT PHOTO

Olivier NJAMFA is a graduate of ESC Rouen (1987) and a holder of ESCP Europe's MBA. It's within Sage, the French leader in management software, that he began his career in 1987 as a sales engineer. His expertise praising him, there is no need to wait for long before he gets the position of sales manager. After seven years of practice, Olivier's ambition is to propel his career into other domains. This is how he is found on ESCP Europe, where he obtained an MBA in 1995. With a new wind found, Olivier joined Comshare, an American publisher of decision support software, in 1995.

2005 - He heads the software publishing committee of TECH IN FRANCE

2001 - He founded and directs EPICTA

1995 - He obtained an MBA from ESCP Europe

The director of the banking and insurance division continued his rise and became the general manager for France. In 1999, he took on a new challenge and agreed to manage the international indirect activity of Show Case, an American publisher, a specialist in business intelligence solutions. When his mission was over, he took a new one and became in 2001, the vice-president and CEO of Com6, a European publisher specialised in eCRM software.

2001 is a great year for Olivier since he founded EPTICA (an offshoot of the EADS group) with Thierry GANDILHON and is appointed President and CEO of the company. Based in London, Olivier is an ambassador for the French Tech. He heads the APM London Club, which brings together French

entrepreneurs from London. Business angel to his lost hours, Olivier is also the co-founder of seed4soft.com. His expertise in the digital industry allows him to chair the board of directors of the investment committee of Tech in France's software publishers since 2005. 🍷

N

NJAMFA OLIVIER

Président fondateur EPTICA

 *Royaume-Uni*


© CRÉDIT PHOTO

Olivier NJAMFA est diplômé de l'ESC Rouen (1987) et titulaire du MBA de l'ESCP Europe. C'est au sein de Sage, leader français des logiciels de gestion qu'il débute sa carrière en 1987 comme ingénieur commercial. Son expertise parlant pour lui, il ne faut pas attendre longtemps avant qu'il n'obtienne le poste de directeur commercial. Après sept ans d'exercice, Olivier a pour ambition de propulser sa carrière dans d'autres sphères. C'est ainsi qu'on le retrouve sur les bancs de l'ESCP Europe où obtient un MBA en 1995.

2005 - Il dirige le comité éditeurs de logiciels de TECH IN FRANCE

2001 - Il fonde et dirige EPTICA

1995 - Il obtient un MBA de l'ESCP Europe

Un souffle nouveau trouvé, Olivier entre chez Comshare, éditeur américain des logiciels d'aide à la décision en 1995. Le directeur de la division banque-assurances continue son ascension et devient le directeur général pour la France. En 1999 il se lance un nouveau défi et accepte de diriger l'activité indirecte internationale de ShowCase, éditeur américain spécialiste des solutions décisionnelles. Sa mission terminée, il en prend une nouvelle et devient en 2001, le vice-président et CEO de Com6, éditeur européen, spécialiste des logiciels d'eCRM.

2001 est une année faste pour Olivier puisqu'il fonde EPTICA (émanation du groupe EADS) avec Thierry GANDILHON et est nommé Président et CEO de la société.

Basé à Londres, Olivier y est un ambassadeur de la French Tech. Il dirige l'APM London Club qui regroupe les entrepreneurs français de Londres. Business angel à ses heures perdues, Olivier est aussi le co-fondateur de seed4soft.com. Son expertise dans l'industrie du numérique lui permet de présider le conseil d'administration du comité d'investissement des éditeurs de logiciels de Tech in France depuis 2005. 🍷